
 

 

                               

    

 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 11 juni 2024 (möte nr 6),  
BK Allians, Halmstad 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Bobbo Jovic,  
Christer Grähs, Maria Ohlsson och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Roger Wiklund och Lennart Nordberg 
 
§ 45. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug. 
 
§ 46. Föregående mötesprotokoll behandlades. Christer ska prata med  
Henrik Johansson angående att de båda tillfrågats att hålla i en utbildning med 
simuleringsövningar för Tävlingsledare steg 1 och 2. Utbildningen föreslås  
genomföras under en lördag i slutet av augusti.  
 
Protokollet lades härefter till handlingarna. 
 
§ 47. Ekonomi 
Lennart har inför dagens möte lämnat en ekonomisk rapport, se bifogad  
balansräkning. Sammantaget har det inte skett några större förändringar i ekonomin  
sedan föregående möte. Vi ligger fortsatt bra till gentemot budgeten.  
 
§ 48. Rapport från Distriktstävlingsledaren 
I april månad skickades förslaget till spelprogram för 2024–2025 ut till distriktets samtliga 
ordförande/tävlingsansvariga, som därefter har haft möjligheter att inkomma med 
synpunkter.  
 
Styrelsen gick vid dagens möte åter igenom spelprogrammet och godkände detta.  
 
För att tillmötesgå önskemålet om att göra ett uppehåll för Hallandsserien under 
vintermånaderna, blir det tätt mellan lagtävlingarna under hösten och främst i 
oktober/november. Inbjudan till DM-lag med planerat uppstart i september, kommer  
att skickas ut i augusti månad.  
 
Bobbo kommer att representera Hallands Bridgeförbund vid Distriktsträffen i Örebro den  
16–17 november. Temat för Distriktsträffen är Bridge X, vilket är förbundets program som 
sammanfattar bridgens viktigaste framtidsfrågor.  
 
Britt-Marie påminner om utbildningshelgen i Örebro den 9–12 januari 2025. Utbildningen 
inleds med en klubbfunktionärsutbildning steg 1 och följs av en Bridgelärarutbildning  
steg 2 och avlutas med en utbildning för Tävlingsledare steg 2–3. 
 
 
 



 

 

 
§ 49. Distriktsmötet 
Peter, Britt-Marie och Bobbo sammanfattade kort kring distriktsmötet den 22 maj som 
genomfördes digitalt via Teams. Minnesanteckningar från mötet har tidigare skickats ut till 
styrelsen, se bilaga. 
 
§ 50. Årets Bridgehallänning   
Olika förslag lyftes och diskuterades inför styrelsens beslut, som kommer att meddelas i 
samband med årsmötet den 20 oktober.  
 
§ 51. Övriga frågor 
Britt-Marie har haft en träff med utbildningsansvariga för ett flertal klubbar i norra Halland där 
man utbytte erfarenheter inför höstens kurser. Det kan finnas behov av en liknande träff 
mellan klubbarna i södra Halland och Britt-Marie kontaktar ansvariga för information och för 
att undersöka om intresse finns för likande erfarenhetsutbyte.  
 
§ 52. Nästa styrelsemöte är tisdagen den 20 augusti 16.00 på BK Allians i Halmstad. 
 
§ 53. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  
  
 
 
 
 
Marie Ynner    Peter Krug  
Sekreterare      Ordförande   
 
 
 


